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قراردادهای نجومی 
در سازمان زیباسازی 

شهرداری
نایــب رییــس کمیســیون معماری و شهرســازی 
شورای شهر تهران پشــت پرده تابلوهای تبلیغاتی 
شــهر تهران را افشــا کرد. محمدمهدی تندگویان 
صبــح امروز در تذکر پیش از دســتور خــود با بیان 
اینکه موضوعی که می خواهم به آن اشــاره کنم، 
از تذکر گذشــته است و باید آن را به عنوان یکی از 
مفاســد بزرگ شهرداری، امروز افشا کنیم، گفت: 
ما به قدر کافی مکاتبه در این خصوص با شهرداری 
داشــته ایم و امــروز ببینید که چگونــه مدیرعامل 
سازمان زیباسازی به اعضای شورا توهین کرده و 

هیچ کس  نیز از اعضا دفاع نمی کند.
وی گفت: جالب است بدانید که در راستای میزان 
درآمدزایی تابلوها 26بار مکاتبه انجام شــده است 
کــه از مجموع این مکاتبات تنها 7 پاســخ دریافت 
کرده ایم و از مجموع دو تذکر شــهرداری نیز هیچ 

پاسخ قانع کننده ای دریافت نکرده ایم.
تندگویــان ادامــه داد:  پیگیری های بنــده نهایتا 
ســازمان زیباســازی ســامانه ای را درخصــوص 
درخصوص نحوه واگذاری، فروش، قرارداد، اعداد 
و ارقام واگذاری، مدت زمــان و... ایجاد کرده که 
باید دسترسی آن را در اختیار تمام اعضای شورای 
شــهر قرار می داد اما حالا 5 مــاه از راه اندازی این 
سامانه گذشته و از آنها بارها خواسته ایم که گذرواژه 

به ما بدهند که به ســامانه دسترسی پیدا کنیم.
نایــب رییــس کمیســیون معماری و شهرســازی 
شــورای شــهر تهران با بیان اینکــه چندی پیش 
علیرضا دبیر رییس کمیسیون بودجه اعلام کرد که 
ســازمان زیباسازی هنوز درآمدهای خود را اعلام 
نکرده و الان می گوید که 150 میلیارد تومان درآمد 
داشــته اما فقط 30 میلیارد تومــان آن را به خزانه 
شــهرداری واگذار کرده اســت، گفت: شــما باور 
می کنید که درآمد سازمان زیباسازی 150 میلیارد 
تومان باشــد؟! باشگاه انقلاب که تابلوهای بسیار 
کمتــری دارد، 30 میلیارد تومــان درآمد از تابلوها 
داشــته و نمایشــگاه ســئول نیز 50 میلیارد تومان 
از محــل درآمدتابلوهای تبلیغاتی درآمد داشــته و 
چطور ممکن سازمان زیباسازی با این همه بیلبورد 
و تابلو تنها 150 میلیارد تومان درآمد داشــته باشد 
که تنهــا 30 میلیارد تومان آن را به بخش درآمدی 

شهرداری واریز کرده است.
تندگویان بــا بیان اینکــه متاســفانه قراردادهای 
نجومی با 7، 8 نفر در ســازمان زیباســازی بســته 
می شــود و این پول هــا تنها به جیــب 30 الی 40 
شــرکت خاص واریز می شــود، گفت: مدیرعامل 
زیباســازی اعلام کرده که به دلیل امنیت شبکه، 
نمی تواند به اعضای شورای شهر تهران دسترسی 
بدهد. این در حالی اســت که مــا در قراردادهای 
نجومــی این ســازمان اســامی خاصــی داریم که 
اگر مطرح شــود، می گویید که داریم کار سیاسی 

می کنیم.
تندگویــان بــا بیان اینکــه ما میــزان دارایی های 
شــهرداری در هیچ کدام از بخش ها را نمی دانیم 
و وقتی اطلاعی از این دارایی ها نداشــته باشــیم 
آنها بذل و بخشــش می شــود، گفت: چه در مورد 
املاک و چه در مــورد تابلوها وقتــی می خواهیم 
شفاف ســازی انجــام شــود می گوینــد دارید کار 
سیاســی می کنید اما این یک نوع فساد مشخص 
است که قراردادهای نجومی با افراد خاص منعقد 
می شــود و اگر ادعای من دروغ است همین فردا 
به همه اعضای شــورا دسترســی بدهید تا ببینیم 

موضوع چیست.

فتنه خاموش نشده است
آیت الله جنتی: اگر در اقتصاد مقاومتی کم کاری شده، رئیس جمهور عذرخواهی کند

دومین اجلاسیه رسمی مجلس خبرگان رهبری در دوره پنجم آغاز به کار کرد. 
رئیس مجلس خبرگان رهبری در ســخنانی در این افتتاحیه با بیان اینکه فتنه 
گران عاملان نفوذی در جمهوری اسلامی هستند، گفت: وظیفه خبرگان در 

تبیین فتنه و ماهیت فتنه گران سنگین تر از دیگران است.
آیت اللــه احمد جنتی مجلــس خبرگان را رکنــی از ارکان مهم نظام جمهوری 
اسلامی دانست و با تاکید بر اهمیت جایگاه این نهاد، گفت: اعضای مجلس 
خبرگان رهبری مســئولیت بالا و ســنگینی دارند، چرا که بــا جایگاه رهبری و 
ولایت فقیه ســر و کار دارند و کســانی که این مســئولیت را قبول کرده اند باید 
ضمن توجه بــه اقتضائات زمانی در همه صحنه ها حاضر بوده و پابه پای مقام 

معظم رهبری حرکت کنند. 
وی آیت الله خامنه ای را رهبری شایســته برای نظام اسلامی دانست و ضمن 
شــکرگذاری از خداوند به دلیل نعمت ولایت فقیه گفــت که امروز مقام معظم 

رهبری در همه جهت ها شایستگی مقام رهبری را  دارند. 

وظیفه اساسی علما و اعضای خبرگان تبیین فتنه است
آیت الله جنتی به مسئله فتنه اشاره کرد و گفت: نباید فتنه را سبک بگیریم، فتنه 
اگر مسئله اول ما نباشد مسئله دوم است، چه کسانی مسئول هستند که فتنه را 
تبیین کنند و به مردم بگویند که فتنه از کجا سرچشمه گرفته است؟ باید به مردم 
بگوییم که فتنه خاموش نشــده و عده ای همچنان دنبال فتنه هســتند و فتنه 
یعنی براندازی اسلام، انقلاب و نظام جمهوری اسلامی؛ دشمنی آمریکا با ما 
نیز به دلیل دشمنی آنها با اسلام ناب است. آنهایی که فتنه کردند می خواستند 

اسلام را براندازی کنند و این مسئله، مسئله کمی نیست. 
وی بــا بیــان اینکه برخــی فتنه گران اکنون در پســت های نظــام جمهوری 
اسلامی و در سطوح مختلف مسئولیت دارند، اظهار داشت: متاسفانه برخی 
سمت ها دست فتنه گران است و اینها با جوانان حزب اللهی و انقلابی برخورد 
می کننــد، ما باید این موضوع را به عنوان عوامل نفوذ تلقی کرده ونســبت به 

آن حساس باشیم.
رئیس مجلس خبرگان در واکنش به طرح آشــتی ملی نیز تصریح کرد: آشتی 
ملی یعنی چه، آشتی ملی یعنی اینکه آقایان هر بلایی که توانسته اند سر مردم 
کشور آورده اند و حالا می گویند بیایید آشتی کنیم تا ما به کرسی های نمایندگی 
مجلس، وزارتخانه ها و پست های حساس تکیه بزنیم. خداوند به عزت و قدرت 

رهبری انقلاب بیافزاید که به این طرح پاســخ گفتند؛ مردم از دست فتنه گران 
ناراضی هستند و امروز وظیفه اساسی علما و مخصوصا فضای خبرگان رهبری 
که صاحب تریبون های مختلف هســتند همین اســت که فتنه را برای مردم 

تشریح و تبیین کنند. 
آیت اللــه جنتی طرح دوســتی با دشــمنان انقلاب را برخلاف سیاســت ها و 
توصیه های امام راحل و مقام معظم رهبری دانســت و گفت: مملکت ما حقیر 
نیســت، ما فقیر نیســتیم که عده ای فکر کنند باید توان داخلی را رها کرده و از 
خارج کمک بگیرند. امــام راحل فرمودند نباید از گرگ های درنده برای منافع 

امروز استمداد کنند. 

 نظارت بر انتخابات شوراها حساب و کتاب ندارد 
و مصیبت است

وی توجــه بــه سیاســت های اقتصاد مقاومتــی را مهم ترین اقــدام برای رفع 
مشــکلات اقتصادی دانست و با اشاره به حضور رئیس جمهور به عنوان عضو 
مجلس خبرگان در محل جلســه اجلاسیه خبرگان گفت: آقای رئیس جمهور 
هم تشریف دارند، بهتر اســت گزارش عملکردی از اقتصاد مقاومتی به مردم 
بدهند تا مردم عملکردها را ببینند. به آمار و ارقام نمی شــود اکتفا کرد؛ گزارش 
بدهند تا اگر کارهایی شــده مردم خوشحال شوند که حرف های رهبر انقلاب 

زمین نمانده است اما اگر عمل و اقدامی نشده از مردم عذرخواهی کنند. 
رئیس مجلس خبرگان در بخش دیگری از سخنان خود به انتخابات آتی اشاره 
کرد و گفت: ما با انتخابات ریاســت جمهوری و انتخابات شورای شهر مواجه 
هســتیم متاســفانه نظارت در انتخابات شورای شهر حســاب و کتاب ندارد و 
مصیبت اســت چون صلاحیت ها به خوبی رســیدگی نمی شــود و 400 هزار 
نفر در انتخابات )شورای شــهر( وارد می شوند و به خوبی سوابق و شرایط آنها 

بررسی نمی شود.
آیت الله جنتی با بیان اینکه عملکرد شــوراهای شهر خوب نبوده است، گفت: 
متاســفانه در برخی از موارد برخی از اینها به دادگاه کشــیده شدند و تخلفاتی را 

هم انجام دادند که اینها نشان دهنده عدم نظارت است. 

دولت در پایان امسال درمورد اقتصاد مقاومتی گزارش می دهد
حجت الاســلام و المسلمین حســن  روحانی نیز در حاشــیه دومین اجلاس 

مجلس خبرگان رهبری پنجم، این مجلس را یکی از ارکان بسیار مهم در نظام 
جمهوری اســلامی ایران دانست و گفت: گرچه کار اصلی این مجلس تعیین 
رهبری است اما اصل اجلاس خبرگان و اینک خبرگان همیشه پای کار و آماده 

هستند موجب اعتماد و امید مردم است.
 وی با اشاره به نامگذاری امسال به نام سال اقتصاد مقاومتی، اقدام و عمل آن 
را مســاله ای مهم ارزیابی کرد و افزود: دولت در پایان امسال گزارش مفصلی  
ارائه خواهد داد مبنی بر اینکه در طول ســه ســال و نیم گذشــته برای اقتصاد 

مقاومتی چه اقداماتی انجام گرفته است.
 رئیس جمهوری ادامه داد: برای نمونه ما ابتدای سال اعلام کردیم که 7 هزار 
و 500 واحــد نیمه فعال را با تســهیلات بانکی فعال خواهیم کرد اما امروز می 
توانیم به مردم بگوییم این 7 هزار و 500 به 22 هزار واحد تبدیل شــد بنابراین 

کار و حرکت خوبی آغاز شده است.
 وی افــزود: راه اقتصاد مقاومتی ادامه پیدا می کند زیرا اقتصاد مقاومتی یک 
قدرت برای نظام اســت و همانطور که مقام معظم رهبری تاکید کردند ما باید 

قدرتهایمان را نمایان کنیم تا همگان بدانند ایران ما قدرتمند است.

آمریکایی ها به انتخابات های خودشان رسیدگی کنند
رئیس جمهور در پاســخ به ســوال دیگری درباره اظهارات مقامات امریکایی 
مبنی بر آزاد نبودن انتخابات ریاســت جمهوری گذشــته ایــران، اظهار کرد: 
انتخابات در ایران آزاد، ســالم، رقابتی و دموکراتیک است و فکر می کنم آنانی 
که به انتخابات ایران انتقادی دارند باید نگاهی به انتخابات اخیر و مسائلی که 

خودشان داشتند بیندازند.
 وی افــزود: انتخابــات اخیر امریکا مورد اعتراض دو طــرف بود و خود رئیس 
جمهور فعلــی امریکا هم قبل از انتخاب شــدن در ســلامت انتخابات تردید 
داشــت بنابراین امریکایی ها باید به انتخابات خودشان بیشتر توجه کرده و آن 

را اصلاح کنند.
 روحانی با اشاره به اینکه انتخابات در جمهوری اسلامی ایران با سازو کارهایی 
که دارد با حضور مردم برگزار می شــود، گفت: وقتی 70 تا 73 درصد مردم در 
انتخابات پای صندوق های رای می آیند معلوم است که مردم به این انتخابات 
اعتقــاد دارند و شــما می بینید که چگونه تا پایــان زمان رای گیری صف های 

طولانی برای ریختن آرا به صندوق ها وجود دارد.

پول های بلوکه شده در لوکزامبورگ مربوط به قبل از برجام است
معــاون اروپــا و آمریــکای وزیــر امورخارجــه کشــورمان گفــت: پــول های بلوکه شــده ایــران در لوکزامبــورگ مربــوط به قبــل از مذاکــرات بــوده و وکلای بانک مرکــزی در حــال رایزنی برای دسترســی به آن هســتند. 
مجیــد تخــت روانچــی بعــد از نشســت "باآمریــکای ترامــپ چــه باید  کــرد؟" در جمــع خبرنــگاران در ادامــه در رابطــه با اینکــه آیا خبــر برخی رســانه های غربــی که مدعی شــدند مبلــغ یک میلیــارد و ششــصد میلیون 
ایــران در لوکزامبــورگ بــه خاطــر موضوعــات مربــوط بــه یازده ســپتامبر بلوکه شــده اســت. صحــت دارد؟ افــزود: پــول متعلق به بانــک مرکزی مــا بوده و در زمــان تحریم هــا در اروپــا بــوده و بدلیل تحریم هــا امکان 
دسترســی بــه آن را نداشــتیم. روانچــی ادامــه داد: در آن فاصلــه و قبــل از مذاکــرات برجــام هم افــرادی که در جهــت ضدیت باجمهوری اســلامی ایــران در آمریــکا و خــارج از آن فعالیــت دارند تلاش کردنــد مصوبه 
داخــل آمریــکا کــه از دیــد مــا کامــلا غیــر عادلانه و بــی پایه هســت را به خــارج از آمریــکا  تعمیم  دهنــد. وی گفــت: این مبلــغ الان در اروپا هســت و هیــچ تحول جدیــدی در چنــد روز اخیــر رخ نداده اســت و وکلای 
 بانــک مرکــزی بــا وکلای شــرکت لوکزامبــورگ در تمــاس و درحــال انجام مشــورت های لازم هســتند کــه بتوانیم بــه این پول دسترســی پیــدا کنیم ولــی همانطور کــه گفتم قبــل از اینکه مذاکرات برجام شــروع شــود 

این اتفاق افتاد.

سیاسی
سه شنبه 17 اســفند ماه 1395

واکنش روز

پاسخ کدخدایی عذر بدتر از گناه است
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد که ارجاع ایرادات مجمع تشخیص به مصوبات برنامه ششم توسعه از 
سوی شورای نگهبان بدون بررسی این ایرادات در شورا، بدعت و خلاف قانون اساسی است و پاسخ سخنگوی شورای 
نگهبان به این امر نیز عذر بدتر از گناه است. علی مطهری با اشاره به اظهارات اخیر سخنگوی شورای نگهبان مبنی 
بر اینکه ارجاع ایرادات مدنظر مجمع تشــخیص مصلحت به مصوبات برنامه ششم بدون بررسی و اظهارنظر شورای 
نگهبان به مجلس در برنامه پنجم هم رخ داده است و بدعت نیست گفت: این که در گذشته و در برنامه پنجم توسعه 
هم این اتفاق افتاده و بنابراین بدعت نیســت، عذر بدتر از گناه اســت. ظاهراً ایشان بدعت را فقط چیزی می دانند که 

برای اولین بار اتفاق افتاده است، در حالی که ما می گوییم نسبت به قانون اساسی بدعت است، خواه قبلًا اتفاق افتاده باشد و خواه نه. به هرحال آنچه 
درباره برنامه ششم رخ داد نیز بدعت و خلاف قانون اساسی است.  وی افزود: درک این مطلب کار مشکلی نیست که آنچه شورای نگهبان به مصوبه 
مجلس ایراد می گیرد باید نظر خود شــورای نگهبان باشــد نه نظر مرجع دیگری از جمله مجمع تشخیص مصلحت نظام.  نائب رئیس مجلس تاکید 
کرد: آیین نامه مجمع نیز نمی تواند تکلیفی و به بیان بهتر بدعتی برای شــورای نگهبان ایجاد کند، بگوید به جای آنکه نظر خودت را درباره مغایرت 
یا عدم مغایرت مصوبه مجلس با سیاستهای کلی را به مجلس اعلام کنی، نظر مرا اعلام کن. این کار قطعاً خلاف قانون اساسی و مستلزم وجود دو 
شورای نگهبان است. این که رویه شورا همین بوده است نیز قانع کننده نیست زیرا رویه غلط باید تغییر کند. مطهری در پایان گفت: به هرحال امیدوارم 
شورای نگهبان از این پس نظر خودش را درباره مغایرت مصوبات مجلس با سیاستهای کلی نظام به مجلس اعلام کند نه نظر مجمع تشخیص را.

سوژه روز

دولت یازدهم چگونه با خزانه خالی توانست انبارها را پر کند؟
محمود احمدی نژاد در دومین بیانیه  خود به اظهارات دولت یازدهم درباره عملکرد دولتش پاسخ گفت.  رئیس جمهور 
سابق جمهوری اسلامی ایرانی در این بیانیه درمورد خالی بودن انبارهای کالاهای اساسی در کشور نوشت: در آستانه 
مذاکرات هسته ای اعلام شد که در روز تحویل دولت، انبارهای کالاهای اساسی کشور به ویژه گندم خالی بوده است 
و در برخی مناطق فقط برای ســه روز و دیگر کالاها حداکثر یک هفته ذخیره وجود داشــته است و ادعا شد که دولت 
فعلی توانسته است وضع را مدیریت و از بروز بحران جلوگیری نماید. وی با بیان اینکه بنا بر اعلام رسمی سازمان غله، 
در هفته قبل از 13 مرداد 1392 یعنی آغاز دولت جدید بیش از 3,200,000 )سه میلیون و دویست هزار( تن گندم و 

حدود یک ســوم مصرف ســال کشور فقط در سیلوهای وزارت بازرگانی ذخیره بوده است نوشت: به علاوه مرداد ماه اوج فصل خرید گندم است و در 
مرداد 1392 میلیون ها تن گندم در دســت خرید و حمل به ســیلوها بوده است. احمدی نژاد تاکید کرد: دولت دهم برای افزایش امنیت تامین انواع 
کالاهای اساسی در شرایط تحریم، در زمان تحویل دولت، حداقل نیاز شش ماه کشور را خریداری و بخش مهمی از آن را ذخیره کرده بود. وی افزود: 
به علاوه با تصمیم ستاد تدابیر ویژه اقتصادی، برای افزایش ذخیره تا یک سال، دولت دهم اقدامات لازم و سفارشات خرید را انجام داده بود. رئیس 
دولت های نهم و دهم تاکید کرد: در بهترین شرایط و بدون هیچ گونه مانع در جابجایی ارز در بانک های بین المللی و بدون موانع تحریم و با بهترین 
تیم کاری، سریع ترین روند خرید یک کالای اساسی و حمل به بنادر و انتقال به انبارها حداقل سه ماه طول می کشد. سوال جدی این است که هدف 

از طرح این ادعای نادرست در آستانه مذاکرات هسته ای چه بوده و از این رهگذر چه خساراتی به منافع ملی وارد شده است.


